
 
 

Dagsorden og referat 

Skolebestyrelse 

Dato:  

 Tirsdag d. 28.11 2023 

 

Tid:  

Kl. 18.30 – 21.00 

 

Sted:  

Mødelokale 2 

Janesvej 2, Indgang B 

Mødedeltagere: Gitta Catalina, Lise Jacobsen, Mette Søstrøm, Tina 

Willemann, Lise Gormsen, Freja Haarup, Sine Høegh, Mathias Fulton, 

Søren Christensen, Susanne Hjermitslev 

Afbud fra: Sine, Freja, Mette 

Mødeleder: Gitta 

Ordstyrer: Tina 

Referent: Søren Christensen 

 

 

 
Emne 

Formål med punktet 

(- hvad skal vi udrette?) 

Proces 

(hvordan behandler vi emnet) 

Varighed 

 

1.  Godkendelse af referat 

 

Godkendelse af dagsorden 

Tilføje evt. justering og 

godkendelse 

 

Evt. justering og godkendelse.  

 

Alle tilstedeværende skriver under med navn. Hvis 

man ikke har deltaget i mødet, så skriver man 
derudover Set 
 
Hvis der er forslag om evt. ændring på rækkefølge af 
punkterne og/eller varighed af punkterne 

18.30 – 18.40 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 
Punkt 2 udskydes til næste møde pga. afbud. 
Referater fra de sidste møder godkendte og underskrevne. 

 

2.  Motivation ift. 

skolebestyrelsesarbejdet 

Øge kendskab til hinanden i 

bestyrelsen 

Runde: 

Hvad er jeg motiveret af ift. 

skolebestyrelsesarbejdet?  

 

 

18.40 – 19.00 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

Udskydes til næste gang 



 
 

3.  Princip om 

skolehjemsamtaler 

 
Bilag:  
Punkt 3_Princip for 
skolehjemsamtaler  
Punkt 3_tilsynsspørgsmål og valg af 
data 
Punkt 3: hæfte fra Skole og forældre 

Tilsyn og evt. justering af 

princippet 

Redegørelse v. Susanne 

Kommentering og evt. justering 

 

19.00 – 19.40 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

Susanne giver udtryk for at det giver god mening for hende som skoleleder at forberede og lave redegørelse ud fra valgte spørgsmål. Hun 

har en oplevelse af at få ny viden. 

Susanne lavede redegørelse, som slides. Redegørelse og bestyrelsens kommentarer opsamles i særskilt tilsynsskema. 

 

På baggrund af de flotte tal og tilkendegivelserne fra pædagogisk udvalg virker det til at samtalerne prioriteres højt på trods af at det kan 

være besværligt at få arrangeret samtalerne. Skolebestyrelsen er positive over indsatsen og sætter pris på den samlede indsats for at det 

kommer til at lykkes. Skolebestyrelsen anerkender medarbejdernes store indsats.  

Skolebestyrelsen er samlet set tilfredse med redegørelsen og kan godkende at skolen lever op til princippet. 

4.  Stigende elevtal 

 

 
Bilag: 
Punkt 4_prognose (følger) 

 
 

Orientering om løsninger på 

kort/mellemlang og 

fremadrettet 

 

 

 

 19.50 – 20.35 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

Susanne orienterer med afsæt i fortroligt materiale. Samme materiale bliver præsenteret for MED og AMU. 
Der er enighed om at der skal være mere på plads før materialet bredes ud til resten af forældregruppen og personalegruppen. 

Kommer på som punkt på kommende møder. 

 

5.  Meddelelser og 

orientering  

 

 

Skriftlige meddelelser  

se bilag 
Bilag: 
Punkt 5a: bilag følger 

5a. Regnskabsopfølgning 

 

5b: skriftlige nyheder fra 

ledelsen 

 

 

5a: Orientering v. Susanne suppleret af Tina og 

Mathias F 

 

5b: eventuelle afklarende spørgsmål 

 

 

 

20.35 – 20.50 



 
 

Punkt 5b_2023_11_09_nyheder fra 
ledelsen 

 

 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 

Vi er tæt på 5% underskud, hvilket gør at vi stopper op ift. udgifter der kan undgås resten af kalenderåret for at holde os under de 5 %. 

Regnskabet har været gennemgået med ad hoc gruppe; og der er ikke ”overraskelser” siden sidste gang regnskabsopfølgning. Diverse 

buffere er justeret ud fra at kun er kort tid tilbage af regnskabsåret. Samlet set er vi oppe på 95,8 % af budgettet, som bruges på 

lønudgifter.  

 

6. E

E

v

t 

Evt. Kan vi fremover starter 

møderne kl. 18.00 og slutte 

kl. 20.30. Det ville give 

mulighed for at udvide enkelte 

møder med ½ time til 21.00 

 

Forslag om at næste tilsyn 

bliver med princippet om 

klassedannelse i stedet for 

netværksdannelse. 

 20.50 – 20.55 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

Vi starter næste møde kl. 18.00 

Vi laver tilsyn på klassedannelse som næste opfølgning i stedet for netværksdannelse. 

8. Punkter til kommende 

møder 

 

Udarbejde princip om 

Kommunikation mellem skole 

og hjem 

 

Individuelle 

forældrehenvendelser ift. 

skolens tilbud 

 

Rammen for det gode måltid 

 

  20.55 – 21.00 



 
 

Stigende elevtal fortsat  

 

Hvad kan skolebestyrelsen 

gøre for at påvirke 

økonomien til den kortsigtede 

løsning? 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

09.01.24 – afbud Lise Jakobsen (Forberedelse til tilsyn af princip for klassedannelse; stigende elevtal fortsat)  

06.02 24 – årsberetning og klyngeforældremøder 

12.03.24 – afbud Lise Gormsen (Budget; tilsyn af princip, valg foråret 2024) 

09.04 24 - (16 – 21) evt. emne om samarbejde med lokalsamfundet;  

30.04.24 –  

11.06.24 – Lise G? regnskabsopfølgning 

 

 Underskrifter:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Forkortelser: 

BU: Børn og Unge, Aarhus Kommune 

LIS: Ledelsesinformationssystem 

PPR: Pædagogisk Psykologisk Rådgivning 

 


